
گرچه تیم ملی فوتبال کشورمان از  آرمان ملی: ا
رقابت های جام ملتهای آسیا حذف شد، اما امیر 

قلعه نویی روی نیمکت تیم  ملی ماندنی شد. 
   اعلام سخنگو 

سخنگوی فدراسیون فوتبال اعلام کرد قرارداد 
سرمربی تیم ملی فوتبال ایران تا پایان جام جهانی 
۲۰۲۶ خواهد بود. احسان اصولی، سخنگوی 
فدراسیون فوتبال در گفت وگو با سایت این 
فدراسیون با اعلام این مطلب و مراتب تقدیر و 
تشکر مجدد رئیس و هیات رئیسه فدراسیون 
فوتبال را از آحاد ملت شریف ایران و هم میهنان 
در اقصی نقاط دنیا به ویژه ایرانی های مشوق 
تیم ملی که از روی سکوها بی وقفه و غیرتمندانه 
در طول این مسابقات تیم ملی را تشویق کردند 
و همچنین مسئولان و مقامات کشوری و لشکری 
که با حمایت های همه جانبه خود بار دیگر اتحاد 
خ جهانیان  و همبستگی ملی ایرانیان را به ر
کشیدند را، ابراز کرد. وی ضمن تقدیر و تشکر از 
زحمات امیر قلعه نویی، سرمربی و کلیه اعضای 

که قریب به 11 ماه در اردوها،  تیم ملی 
مسابقات تدارکاتی و رسمی نهایت 

تلاش را مصروف داشته و انسجام 
بسیار مطلوبی داشتند و مضافا با 

اعلام حمایت از وی و با اشاره به 
اینکه قرارداد سرمربی تیم ملی تا 

پایان جام جهانی آینده خواهد بود، 
گفت: فدراسیون فوتبال 

از راهبرد اتخاذ شده 
سرمربی  توسط 

تیم ملی مبنی بر جوانگرایی در تیم ملی استقبال 
می کند و به همین منظور از وی خواسته شده 
ع وقت نسبت به تدوین و ارائه برنامه  که در اسر

مدون و عملی خود اقدام کند. 
   نظر تاج 

رئیس فدراسیون فوتبال ایران می گوید که 
از روند جوانگرایی و تغییر نسل تیم ملی فوتبال 
ایران توسط قلعه نویی استقبال می کند. مهدی 
تاج درباره نتایج تیم ملی فوتبال ایران در جام 
ملت های ۲۰۲3، اظهار داشت: امروز بیشتر 
دنبال آن هستم که در راهپیمایی شرکت کنم. به 
هر جهت فوتبال است دیگر. اتفاقات مهمی 
در آن می افتد. احساسم این است که 
این تیم پتانسیل قهرمانی داشت. 
ارزیابی ام این است که این تیم با 
این پشتیبانی و برنامه ریزی که شده 
بود، قابلیت قهرمانی داشت. وی 
افزود: دیگر ما باید برای آینده سعی و 
تلاش کنیم. به هر جهت یکسری 
ضعف های جدی است. 
به هر حال فدراسیون 
فوتبال از صحبت های 
بر  مبنی  قلعه نویی 
جوانگرایی استقبال 
می کند. ما هم در 
نظر داریم تیم یک 
مقدار جوان شود. 
منتظر برنامه اجرایی 
تا  هستیم  قلعه نویی 
ببینیم با چه رویه ای می خواهد 
این موضوع را اجرایی و به رفتار 
تبدیل کند. رئیس فدراسیون 
فوتبال تصریح کرد: از کادر ایرانی 
راضی هستم و از این بابت خاطر 
خوبی  اتفاق  که  هستم  جمع 

می افتد. به علاوه اینکه ژاپن هم حذف شد اما 
سرمربی خودش را ابقا کرد و البته آنها برنامه های 
بزرگ تری دارند. حتماً با قلعه نویی ادامه خواهیم 

داد. 
   نظر مدیر روستا

علی اصغر مدیر روستا کارشناس فوتبال در 
مورد رفع نواقص فنی در تیم ملی فوتبال ایران 
عنوان کرد: قبل از حضور در جام ملت های 
آسیا باید راهکاری اندیشیده می شد که شروع 
تیم ملی در مسابقات نمایش خوبی باشد. یکی از 
مباحث فوتبالی این است که چرا امیر قلعه نویی 
از خداداد عزیزی استفاده نکرد، چون تحلیل 
عزیزی کارشناسی و فنی است و می توانست 
به سرمربی تیم ملی راهکار بدهد. یک موقعی 
از تیم ملی ایراد می گیرند، اما  پیشکسوتان 
برای رفع آن ایراد راهکاری ندارند، اما خداداد 
کتیکی تیم ملی  برای برطرف کردن معضلات تا
می توانست کمک شایانی بدهد. وی ادامه داد: 
یک فرد باتجربه باید موارد فنی را به سرمربی 
انتقال بدهد، اما از یک بابت هم خوشحالیم 
که ملی پوشان باسابقه تیم ملی فوتبال ایران در 
کادر فنی قرار گرفتند، اما   ای کاش به لحاظ تجربه 
از نفرات باتجربه تر در کادرفنی تیم ملی استفاده 
می شد تا بهتر به قلعه نویی کمک کنند. وجود 
که در  رحمان رضایی و آندرانیک تیموریان 
سطح بالای فوتبال دنیا بازی کرده اند، خیلی 
خوب است، اما تجربه لازم را در عرصه مربیگری 
نداشتند. مدیر روستا در پایان خاطرنشان کرد: 
به نظرم دستیاران و کمک مربیان باید بیشتر به 

سرمربی تیم ملی کمک می کردند. 
به هر صورت تیم ملی به قهرمانی در جام 
ملت های آسیا نرسید و باید ببینیم در آینده 
چه کاری باید بکنیم تا در مسابقات بعد به این 
معضل برخورد نکنیم. باید قبول کنیم که فوتبال 
ایران با فوتبال روز دنیا فاصله دارد و باید هرچه 

زودتر این معضلات از فوتبال داخلی برطرف 
شود. تاج در مورد لزوم اهمیت به فوتبال ساحلی 
ایران عنوان کرد: فوتبال ساحلی در دنیا یک 
مزیت است. باید در دنیا دنبال قهرمانی باشیم. 
فکر می کنم می توانیم اسپانیا را هم شکست 
بدهیم. علی نادری مربی ایرانی و فهیمی است. 
وی راجع  به آخرین وضعیت فوتبال بانوان و 
فوتسال کشور گفت: در بخش فوتبال بانوان 
هم وضع خوبی داریم در فوتسال هم وضع مان 

عالی، عالی است. 
   صحبت رشیدی 

منصور رشیدی در گفت وگو با تسنیم، درباره 
نیمکت  روی  قلعه نویی  امیر  حضور  ادامه 
تیم ملی تا جام جهانی ۲۰۲۶، اظهار داشت: 
قلعه نویی شناخت کافی روی فوتبال ایران دارد. 
او ایرادهایی دارد که می تواند آنها را برطرف کند. 
قلعه نویی باید در تیم ملی پوست اندازی کند و 
بازیکنان جوان را به جای پا به سن گذاشته ها 
به تیم ملی بیاورد. بهتر از قلعه نویی نداریم و 
گر هم مشکلاتی وجود دارد می تواند آنها را رفع  ا
کند. وی با اشاره به میانگین سنی بالای تیم ملی 
در جام ملت های آسیا عنوان کرد: چند بازیکن 
تیم ملی با توجه به سن و سالی که دارند، باید از 
تیم ملی کنار می رفتند ولی فقط یک نفر )امید 
ابراهیمی( خداحافظی کرد. شاید آنها یکی دو 
سال برای تیم باشگاهی شان مفید باشند، اما 
برای تیم ملی نه. در ایران بازیکنان جوان زیادی 
داریم که می توانند به بازی گرفته شوند، تجربه 
کسب کنند و تا دو، سه سال آینده آماده حضور 

در میادین بین المللی شوند. 
   صحبت قاسم پور 

»امیر قلعه نویی بعد از بازی قطر خبر از تغییر 
5۰ یا ۶۰ درصدی تیم ملی داد.« ابراهیم قاسم پور 
گفت ما به یکباره  کنش به این جمله،  در وا
نمی توانیم لیست تیم ملی ایران را زیر و رو کنیم. 
باید در یک مقطع زمانی 3 تا 4 ساله، به صورت 
کم کم تغییر نسیل دهیم. در گذشته بازیکنان 
17 ساله تیم ملی به دلیل طی کردن سلسله 
مراتب کلی تجربه داشتند. خود من از مسابقات 
آموزشگاه ها، جوانان، امید و... وقتی به ترکیب 
تیم ملی رسیدم 17 ساله بودم. مثل حالا نیست 
که بازیکن در ۲9 سالگی بعد از چند بازی خوب به 

لیست تیم ملی می رسد. 
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تیم ملی ایران از جام ملت های آسیا حذف شد اما 

قلعه نویی تا 2026 روی نیمکت 
می نشیند! 

کنون به دنبال حضور در اروپا است ولی باید  کید کرد ا ستاره تیم ملی فوتبال قطر تا
کرم عفیف پس از هت تریک  کرنت، ا خانواده اش نیز راضی به این کار باشد. به گزارش سا
در  فینال جام ملت های آسیا مقابل اردن، گفت که می خواهد دوباره در اروپا بازی کند. 
این بازیکن  با زدن ۸ گل و کسب کفش طلا به عنوان بهترین بازیکن نیز دست یافت و 
گرچه عفیف قبلاً سابقه حضور در باشگاه های  برای دومین بار پیاپی قهرمان آسیا شد. ا
اسپانیا و بلژیک را داشته است اما از سال ۲۰1۸ در السد بوده و حالا بعد از درخشش در این 
دوره دوست دارد در اروپا بازی کند. او درباره حضور در اروپا افزود: انتقال به اروپا چیزی 
است که همه بازیکنان می خواهند اما این تصمیمی است که باید با ملاحظات زیادی 
اتخاذ شود. این من نیستم که تصمیم می گیرد. همسرم نیز باید با من تصمیم بگیرد. 
ترک باشگاه و کشور آسان نیست. با همه اینها می توانم بگویم که دوست دارم به اروپا 

کنون وقت شادی است بروم. ا

گفتوگو

محسن بیاتی نیا پیشکسوت و کارشناس 
فوتبال کشورمان در خصوص حذف تیم 

ملی از جام ملت های آسیا صحبت کرد. 
   در موردحذف  تیم ملی فوتبال 
۲۰۲۳ با  ایران از جام ملت های آسیا 
قبول شکست مقابل قطر میزبان چه 

نظری دارید؟
فوتبال  برای  زیربنایی  و  بنیادی  کار 
نکردیم که انتظار قهرمانی جام ملت های 
گر بخواهیم در ۶ دیداری  آسیا را داریم. ا
داشت  تورنمنت  این  در  ملی  تیم  که 
امتیازبندی کنیم کلاً یک نیمه خوب برابر 
ژاپن داشتیم. آن قدر غرق در این پیروزی 
که قطر را پیش  گرفتیم  شدیم و جشن 
از شروع بازی برده بودیم. آماده بازی با 
برنده کره جنوبی و اردن شدیم. ایراد های 
کلی به فوتبال ملی ما اینجاست.  هر کدام 
از بازیکنان ما بازی های ملی متعددی 
دارند، چه جام و دستاورد بزرگی به دست 
آمده که اصرار داشتیم تیمی را با میانگین 
گر با تیمی  سنی بالا به تورنمنت بفرستیم، ا
می شدیم  حذف  هم  می رفتیم  جوان 
و  می کردند  تجربه  کسب  بازیکنان  ولی 
برای انتخابی جام جهانی و حضور در این 
رقابت ها شرایط بهتری داشتند. الان چند 
بازیکن جوان ما در تورنمنت جام ملت ها 
آبدیده شدند؟ مشکلی با امیر قلعه نویی 
ندارم به هر دلیلی انتخاب شد ه اند ولی 
دستیارانی که برای خود برگزیدند جای 

سوال دارد. 
رحمان رضایی و آندرانیک تیموریان 
بازیکن ملی بودند ولی الهویی یک بازی 
کند و  را برای ما معرفی  برتر خود  لیگ 
بگوید کجا بوده که الان روی نیمکت تیم 
ملی همه کاره شده است. کادرفنی کی و 
کمک می کند؟  کجا به سرمربی تیم ملی 
شلوغ ترین نیمکت جام ملت ها را داشتیم، 
می زدند.  حرف  و  می شدند  بلند  همه 
برابر  شکست  با  حذف  نتیجه  هم  باید 

قطر شود.
   ژاپن هم از رقابت ها توسط ایران 

حذف شد!
کمتر زحمت  اپن از تیم ملی ایران   ژ
نکشیده بود و ما تیم برتر زمین بودیم؛ 
بنابراین حذف تیم ملی را به شانس ربط 
برای  وقتی  تا  است.  توجیهات  دادن 
مشکلات دلیل بیاوریم که زیر بار مسئولیت 
آن برویم یعنی مشکلات را قبول نکردیم. دو 
ماه مانده به جام جهانی تیم را به کی روش 
امیر  به  تیم  کامی،  نا از  بعد  می دهیم 
قلعه نویی داده می شود و او هم با همان 
نفرات جام جهانی در جام ملت ها به فینال 
، سال قبل تیم  نمی رسد. به جای این کار
ملی را به قلعه نویی می دادیم، تیمش در 
کیفیت  جام جهانی حذف می شد ولی 
تیم دستش می آمد و یک سری نفرات را به 
قطر نمی برد، به جای آن بازی به بازیکنان 

جوان می رسید. 

بیاتی نیا: 
 کار بنیادی 
 و زیربنایی

دیدگـاه برای فوتبال نکردیم

کوتاه
ایسنا: باشگاه پرسپولیس اعلام کرد که »حتی با پیشنهادهای 
خوب مالی حاضر به از دست دادن بازیکن ارزشمند خود نیست و 
بیرانوند هم با توجه به شرایط حساس تیم قصد ترک سرخپوشان 
را ندارد.« در راستای پیشنهاد ادنااسپور ترکیه به علیرضا بیرانوند، 
باشگاه پرسپولیس اعلام کرد که »درخشش علیرضا بیرانوند در 
چارچوب دروازه سرخپوشان و تیم ملی فوتبال ایران، او را مورد 
توجه باشگاه های خارجی قرار داده است. این امر باعث شد تا 
ح شود.  پیشنهادهای خوبی برای به خدمت گرفتن وی مطر
باشگاه ادنا اسپور ترکیه یکی از باشگاه هایی بود که برای این 
انتقال پا پیش گذاشت و به تازگی پیشنهاد جدی را برای جذب 
بیرانوند به باشگاه پرسپولیس ارسال کرده است. مدیرعامل 
باشگاه پرسپولیس در گفت وگو با بیرانوند اصرار به ادامه همکاری و 
کید داشت پرسپولیس در شرایط فعلی به او نیاز دارد. دروازه بان  تا
شماره یک پرسپولیس و تیم ملی نیز با توجه به وضعیت حساس 
پرسپولیس، بازی های مهم نیم فصل دوم و حساسیت پستی 
که در آن حضور دارد، تصمیم گرفت پیشنهاد باشگاه ترکیه ای 
را نادیده بگیرد. به این ترتیب، ضمن ابراز خرسندی از حضور 
دروازه بانی که بسیاری باشگاه ها آرزوی در اختیار داشتن چون او 
را دارند، پاسخ پرسپولیس و علیرضا بیرانوند به پیشنهادها در این 
مقطع و با توجه به خواست و علاقه هواداران، منفی است. بی تردید 
این تصمیم بیانگر اراده ای است که در باشگاه و نزد تک تک 
بازیکنان برای رسیدن به اهداف ترسیم شده و تقدیم شادی و 
خوشحالی به هواداران وجود دارد که این هم با حمایت و تشویق 

همه جانبه هواداران میسر خواهد شد.«

بیــنالمــلل
   سرمربی لورکوزن می گوید هنوز راه زیادی تا قهرمانی در 
، مهم ترین  بوندسلیگا باقی مانده است. به گزارش دیلی استار
بازی هفته بیست ویکم بوندسلیگا در بای آره نا برگزار شد که طی 
آن لورکوزن با ارائه نمایشی درخشان و برتر با 3 گل بایرن مونیخ 
را شکست داد. گل های یوسیپ استانیسیچ، آلخاندرو گریمالدو 
و جرمی فریمپونگ سه امتیاز را برای آلونسو به ارمغان آوردند. 
با این نتیجه لورکوزن با 55 امتیاز صدرنشین ماند و توخل و 
گردانش با 5 امتیاز اختلاف در جایگاه دوم ایستادند. بایرن  شا
مونیخ که به دنبال دوازدهمین قهرمانی متوالی در لیگ است، 
بسیار بد ظاهر شد و در 9۰ دقیقه تنها یک شوت به سمت دروازه 
حریف داشت. آلونسو گفت: عملکرد بسیار منظمی از تیمم 
را شاهد بودید. بردن بایرن کار آسانی نبود. برابر بایرن خیلی 

توپ را در اختیار نداشتیم اما می خواستیم حتی 
بدون توپ هم مسلط باشیم. برد بسیار مهمی 
بود اما فقط سه امتیاز داشت. ما باید به راه 
خود ادامه دهیم. هنوز فوریه است و ما باید 

آرامش خود را حفظ کنیم. باواریایی ها 
در طول نود دقیقه راهی برای زدن 
گل به لورکوزن پیدا نکردند و حتی 
گلزن لیگ هم  هری کین بهترین 
نتوانست تاثیری بگذارد. توماس 
توخل، سرمربی بایرن که تیمش 
باید به زودی آماده دیدار با لاتزیو در 

مرحله یک هشتم نهایی لیگ قهرمانان 
اروپا شود گفت: ما خوب شروع کردیم 
اما بعد اشتباهاتمان شروع شد. ما 

نتوانستیم هیچ موقعیتی روی دروازه 
لورکوزن ایجاد کنیم، حتی در اواخر 
بازی که پنج یا شش بازیکن هجومی 
در زمین داشتیم. من توضیحی 
برای اینکه چرا هری کین را بیشتر 

درگیر بازی نکردیم، ندارم. 

۴ سال آینده هم نتیجه نمی گیریم 

فدراسیون فوتبال برنامه ریزی کرد که در جام ملت ها قهرمان 
شود که موفق به این مهم نشد. به نظر من مشکلات فوتبال ایران 
باید ریشه یابی شود. تیم های پایه ای مان چند ماه قبل در برخی 
از مسابقات انتخابی مسابقات جهانی و بازی های المپیک در 
قاره آسیا باخته بود. بر همین اساس مشخص شد که فوتبال 
ایران از نظر بازیکن پشتوانه مطلوبی ندارد. پس نباید امیدوار 
باشیم که بازیکنان مان در 4 سال آینده هم بهتر از الان فوتبال 
کنون نسلی برای آینده نساختیم.  بازی کنند، برای اینکه هم ا
فدراسیون فوتبال در چند سال گذشته کار خاصی در تیم های 
که  پایه  انجام نداده است، پس نباید انتظار داشته باشیم 
جانشینان بازیکنان کنونی تیم ملی بتوانند 4 سال بعد درخششی 
در رقابت های مهم آسیا و جهان داشته باشند. زیرساخت های 
فوتبال ایران ضعیف است، باید درست شود و با شعار دادن 
درست نخواهد شد. انتخاب قلعه نویی برای سرمربیگری درست 
بود، اما انتخاب های او درست نبود. باید مربیانی در تیم ملی به 
کار گرفته می شدند که بتوانند به سرمربی کمک کنند. ژاپنی ها 
از جلو پرس می کنند، در حمله سریع هستند، روی زمین خوب 
کار می کنند و مربیان مان این موارد را بعد از گذشت 3۰ دقیقه از 
بازی با ژاپن فهمیدند، در حالیکه باید قبل از دیدار با ژاپن، نقاط 
ضعف و قوت این تیم را بررسی می کردند که نکرده بودند. مربیان 
باید خیلی زودتر این موارد را در بازی های قبلی شان متوجه 
می شدند. به همین دلیل انتخاب برخی از دستیاران قلعه نویی 
اصلاً درست نبود. تیم ملی سعی داشت در دیدار با قطر هم 
مثل سیستم مسابقه با ژاپن بازی کند، در صورتی قطر سیستم 
متفاوت تری نسبت به ژاپن داشت. سرمربی قطر در دقایق پایانی 
نفرات قدبلندش را وارد زمین می کرد تا سر بزنند و تعویض های 
موثری داشت. اما کمک ها در مسائل فنی بازی قطر به قلعه نویی 
خوب کمک نکردند تا نهایتاً بار دیگر دست تیم ملی فوتبال ایران 
از رسیدن به جام ملت ها کوتاه بماند. کار امیر قلعه نویی بد نبود، 
گر قرار باشد در انتخاب دستیارانش چشم بسته عمل کند باز  اما ا
هم به مشکل خواهد خورد. باید قلعه نویی در انتخاب مربیانش 
وسواس بیشتری به خرج بدهد و از مربیان جوان و با سواد کمک 
کثر تیم های فوتبال آسیا رشد  بگیرد. در این دوره از جام ملت ها ا
کرده بودند و انتظار نداشتیم برخی از تیم های درجه دو آسیا این 

قدر خوب بازی کنند و همه کارشناس فوتبال را شوکه کردند. 

حسینچرخابی
کارشناسفوتبال

آنچلوتی: برای بلینگام هم جانشین داریم

عفیف : حالا وقت حضور در اروپا  ست

سرمربی رئال مادرید با مهم ارزیابی 
کردن پیروزی برابر ژیرونا عنوان کرد حتی 
گر بلینگام مصدوم شده باشد برای او  ا
کرنت، هفته  جانشین دارد. به گزارش سا
لیگا با 4 بازی پیگیری  بیست وچهارم لا
شد و در مهم ترین و حساس ترین بازی 
کهکشانی ها در برنابئو میزبان  هفته، 
ژیرونا بودند و در نهایت با درخشش 
با  و  گل   4 با  بلینگام  و  وینیسیوس 
کلین شیت به برتری رسیدند. در این بازی 
بلینگام پس از بریس تاثیرگذارش مصدوم 
شد تا کام کارلتو تلخ شود. وینیسیوس و 
رودریگو نیز دیگر گلزنان رئال در این دیدار 
بودند. کارلو آنچلوتی، سرمربی مادرید 
گفت: این برد گام بلندی برای قهرمانی در 
لالیگا بود. ژیرونا تیم بسیار خوبی است. 
ج از خانه شکست نخورده  آنها در خار
بودند و ما تلاش زیادی برای بردن این 
کنون 1۶ گل در  تیم کردیم. بلینگام که ا
لیگا به ثمر رسانده مصدوم  این فصل لا
شده است و شاید به دیدار با لایپزیگ 
در لیگ قهرمانان اروپا نرسد. سرمربی 
ایتالیایی در بخش بعدی صحبت هایش 
افزود: مچ پای بلینگام پیچ خورده است 
و قرار است وضعیتش به زودی ارزیابی 
شود. بیایید امیدوار باشیم که او برای 

دیدار سه شنبه شب در دسترس باشد 
امروز چهار مدافع میانی مصدوم داشتیم 
گر بلینگام  کردیم. حتی ا کار  و خوب 
مصدوم شده باشد، براهیم دیاز را داریم 
که هر وقت بازی کرده خوب ظاهر شده 
است. میشل که ژیرونا را در این فصل 
هدایت کرده است اعتراف کرد که رئال 
احتمالاً به عنوان قهرمانی خواهد رسید. 
او گفت: در یک بازی هر چیزی ممکن 
است اتفاق بیفتد، اما من امشب این 
احساس را داشتم که رئال مادرید بسیار 
گر آنها با همین شرایط ادامه  قوی است و ا
دهند، قهرمان خواهند شد و اصلا توان 
رقابت با آنها را در زمین بازی نداشتیم. 
سطح ما در سطح رئال مادرید نیست. 
که در حال رشد  ما باشگاهی هستیم 
هستیم. تنها چهار یا پنج تیم در جهان 
هستند که می توانند با رئال مادرید رقابت 
کنند. متوقف کردن رئال با این همه ستاره 
سخت است. رقیبان ما والنسیا و بتیس 
هستند. ما در لیگ، رئال مادرید نیستیم. 
ما از بارسلونا امتیاز گرفتیم اما آنها در لیگ 
ما نیستند، اتلتیکو مادرید هم در لیگ ما 
نیست. ما به کار خود ادامه خواهیم داد. 
من فکر می کنم ما شانس خوبی برای 

حضور در اروپا داریم. 

: به خاطر بی برنامگی به قطر باختیم  ابوالقاسم پور
بهنام ابوالقاسم پور ملی پوش پیشین فوتبال ایران گفت: این 
دوره تمام ابزار کار برای قهرمانی در آسیا فراهم بود اما نداشتن 

برنامه و مدیریت خوب سبب شد قهرمانی را از دست بدهیم. 
   عملکرد ایران 

بهنام ابوالقاسم پور در گفت وگو با ایسنا، در ارزیابی از عملکرد 
ایران برابر قطر و حذف از رقابت های جام ملت های آسیا، 
اظهار کرد: ایران در جام ملت های آسیا متفاوت بازی کرد. در 
یک بازی عملکرد خوبی داشت و در بازی دیگر ضعیف ظاهر 
می شد، در بازی برابر قطر یک نیمه بد نبود اما در نیمه دوم، 
بازی پراسترس، پراضطراب و عجولانه ای را به نمایش گذاشت. 
هر دو تیم موقعیت های گلزنی زیادی داشتند که البته موقعیت 
ما بیشتر از قطر بود اما استرس زیاد اجازه نمی داد که بازیکنان 
از موقعیت ها به خوبی استفاده کنند. همچنین در خط دفاع 

بازیکنان اشتباهات زیادی داشتند. 
او همچنین گفت: ما بازیکنان باتجربه کمی نداریم و مرتب در 

تورنمنت های بین المللی حضور دارند اما با استرس زیادی برابر 
قطر بازی کردند. به هر صورت جام را از دست دادیم و به بازیکنان 
و کادر فنی خسته نباشید می گویم و معتقدم که تیم با برنامه بازی 
نکرد. این بازیکن پیشین فوتبال خاطرنشان کرد: خط دفاع 
ایران از ابتدای شروع بازی ها ضعف داشت و بارها نه تنها من 
بلکه سایر پیشکسوتان به این موضوع اشاره داشتند. در همین 
بازی نیز دیدید که نیمه اول خط دفاع چقدر پراشتباه ظاهر شد 
کثر بازیکنانی که در این  و این مساله در روند بازی بی تاثیر نبود. ا
دیدار حضور داشتند لژیونر هستند و سالیان سال است که کنار 
گر به تاریخچه  هم بازی می کنند. با این همه تجربه برابر تیمی که ا
فوتبال آنها نگاه کنیم می بینیم تجربه کمتری نسبت به بازیکنان 

ما دارند با استرس زیاد بازی کردیم. 
   مشکل اصلی 

وی تصریح کرد: در فوتبال هر بازی با بازی دیگر فرق می کند، 
مشکل فوتبال ما این است که برنامه ریزی نداریم. تیم های 

دیگر از الان کار را شروع می کنند ولی ما تا 4 سال دیگر برنامه ای 
برای تیم ملی نداریم و ۶ ماه مانده به یک تورنمنت دنبال مربی، 
گر در جام ملت ها قهرمان  بازی های تدارکاتی و... هستیم. حتی ا
می شدیم دلیل بر این نبود که فوتبال ما براساس چارچوب 
خاص و برنامه ریزی مشخص حرکت می کند و مدیریت قوی 
دارد. ابوالقاسمپور افزود: فوتبال ما نیاز به مدیر خوب دارد، 
برای اینکه فوتبال پیشرفت کند به جای اینکه به دنبال مربی 
خارجی باشیم باید مدیر خوب بیاوریم تا فوتبال را درست کند. 
قطر 4 سال پیش نیز جام ملت ها را برد، واقعا این کشور که 
بیش از یک میلیون نفر جمعیت ندارد چه کار کرده که چنین 
نتایجی را کسب می کند؟ استعداد به اندازه ما ندارند، چطور 
می شود چنین کشوری دو جام ملت ها و یک جام جهانی برگزار 
می کند؟ چه چیزی دارند که ما نداریم؟ تنها چیزی که این تیم 
دارد مدیریت خوب است که به درستی برای فوتبال آن برنامه 

ریزی می کند. 


